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 PROTOKÓŁ Nr 59/2023 
LIX sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 23 stycznia 2023 r. 
odbytej w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

 
1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 19:06. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził 
obecność 9 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta 
powołano p. Ewę Dopieralską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Miasta. 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 
 
2. Oświadczenia. 
Brak. 
 
3. Komunikaty. 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
 kolejne sesje Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice planowane są na 6 lutego  i 6 marca; 
 10 stycznia został wyłożony protokół z sesji Rady Osiedla, która odbyła się 19 grudnia  

2022 r.; 
 korespondencja wpływająca na skrzynkę osiedlową przesyłana była radnym na bieżąco. 
 
4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Komisji Planowania, Porządku i Bezpieczeństwa p. Witold Puchalski 
poinformował, że: 
 odbyła się wizja w terenie z Wydziałem Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa  

ws. montażu monitoringu; 
 odbyło się coroczne spotkanie z przedstawicielami Zarządu Dróg Miejskich ws. realizacji 

zaplanowanych zadań. 
 

5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Pan W. Puchalski poinformował, że materiały do pierwszego numeru gazetki będą zbierane 
do połowy marca. 
 
6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla 
oraz przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami 
Rady. 

Przewodniczący Zarządu p. W. Puchalski poinformował, że: 
 zostało wysłane pismo ws. uszkodzonej wiaty przystankowej przy ul. Leśnowolskiej 

oraz ws. zapadliska przy dojściu do przejścia podziemnego; 
 na spotkaniu z ZDM zostały zgłoszone prace porządkowe na terenie przy ul. Olsztyńskiej, 

bo pewne prace zostały już wykonane, ale to jeszcze nie jest wszystko; 
 kontaktowano się z policją ws. nieodpowiednich zachowań młodzieży. 
Pan Henryk Lubawy zapytał o uszkodzoną tablicę na szlaku fortecznym. Przewodniczący 
Zarządu poinformował, że zostało to zgłoszone. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany stałej 

organizacji ruchu na ul. Owczarskiej. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i poinformował, że zawarta w nim uwaga jest 
konsekwencją zgłoszenia mieszkańca tej ulicy, który poprosił o przeniesienie znaku B-35 wraz 
z tabliczką uzupełniającą T-25C z lokalizacji znajdującej się na wysokości granicy posesji 
Owczarska 1 a Owczarska 3 na lokalizację na wysokości granicy posesji Owczarska 5 a 
Owczarska 7. 
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Pan Robert Radecki wskazał, że przygotowany projekt jest zupełnie nietrafiony i jego zdaniem 
najlepszym rozwiązaniem byłoby zrobienie ulicy jako jednokierunkowej z zezwoleniem 
na parkowanie. 
Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby wprowadzić możliwość parkowania mieszkańcom 
w bramach/wjazdach, ale nie wie czy jest to dopuszczalne w przepisach. 
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że część mieszkańców zapoznała się z proponowaną 
organizacją ruchu, a część nie i możliwe, że po jej wprowadzeniu pojawią się głosy sprzeciwu, 
więc może należy zastanowić się co zrobić, żeby na obecnym etapie dotrzeć do wszystkich 
zainteresowanych osób. 
Pani Maria Najewska zaproponowała, aby wydrukować projekt wraz z zaproszeniem 
na spotkanie z Radą Osiedla i przekazać do skrzynek pocztowych mieszkańców 
ul. Owczarskiej. 
Ustalono, że jest to najlepsze rozwiązanie i dopiero po tym spotkaniu i wysłuchaniu 
mieszkańców Rada zaopiniuje ten projekt. W związku z tym Przewodniczący Zarządu jako 
wnioskodawca wycofał projekt uchwały. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany stałej 

organizacji ruchu na ul. Drogowców. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. Wyniki: 
- za – 9, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LIX/193/VIII/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
8a. Rozpatrzenie projektu w sprawie wniosku do Miejskiej Pracowni Urbanistycznej 

o ujęcie uwag do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Smochowice-Sianowska" - część A w Poznaniu. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. Wyniki: 
- za – 9, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LIX/194/VIII/2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
8b. Rozpatrzenie projektu w sprawie uwag do projektu Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta w zakresie dotyczącym 
obszaru Osiedla. 

Pani M. Najewska poinformowała, że przeanalizowała załączniki do projektu Studium i ma kilka 
uwag. 
Następnie Przewodniczący Rady wyświetlił na ekranie obecne Studium oraz projekt nowego 
i w skrócie omówił najważniejsze zmiany, a następnie odczytał projekt uchwały. 
Pani M. Najewska zapytała czy Rada odniesie się tylko do planszy dotyczącej przeznaczenia 
terenu czy również do plansz szczegółowych, których jest ok. 20 i wskazała jeszcze kilka 
swoich uwag. 
Przewodniczący Rady zauważył, że był czas na przygotowanie się do tej sesji i zgłoszenie 
uwag, bo teraz nie są w stanie przeanalizować wszystkiego i przedyskutować. 
Przewodniczący Zarządu wskazał, że uwagi p. M. Najewskiej są zasadne, więc pytanie, 
czy można zwołać sesję w tym temacie w innym terminie. 
W wyniku dyskusji ustalono, że sprawa zostanie omówiona na kolejnej sesji, a w związku z tym 
Przewodniczący Zarządu, jako wnioskodawca, wycofał projekt uchwały. 
 
9. Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt stałej organizacji ruchu na ul. Owczarskiej 
będzie procedowany na sesji 6 marca, natomiast projekt uchwały ws. uwag do projektu Studium 
zostanie rozpatrzony na sesji nadzwyczajnej, która odbędzie się 26 stycznia o godz. 19:00. 
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Jednocześnie poprosił radnych o przesyłanie do środy swoich uwag, tak żeby na czwartek 
przygotować projekt uchwały. 
 
10. Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 20:11 zamknął LIX sesję 
Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący Rady Osiedla 
 
 

Ewa Dopieralska       Przemysław Polcyn 
 


